
Zápisnica
zo  zasadnutia  Komisie vzdelávania, kultúry, mládeže a športu Mestského zastupiteľstva 

v Rožňave dňa 6.2.2018

Prítomní: podľa prezenčnej listiny

Zasadnutie  komisie   otvoril  predseda  Mgr.  Árpád  Laco,  privítal  všetkých  prítomných 
a oboznámil ich s programom zasadnutia. V programe do bodu č. 8 – rôzne zaradil dodatočne 
predložený materiál.  Všetci  prítomní členovia komisie   súhlasili  s navrhnutým programom 
rokovania komisie a jednomyseľne ho schválili. 

Číslo hlasovania: 1.  
Bod rokovania:    Schválenie programu rokovania 
Číslo uznesenia:   -
Členovia komisie hlasovali: 8

1/ Mgr. 
Árpád 
Laco

2/ Mgr. 
Eduard 
Mihók

3/ Mgr. 
Matúš 
Bischof

4/ Mgr. 
Dušan 
Pollák

5/ Mgr. 
Miriam 
Banďošov
á

6/ Ing. 
Oskar 
Lörinc

7/ 
Hildegard
a 
Támárová

8/ Mgr. 
Helena 
Novotná

9/ Mgr. 
Tóth 
Lucia

za za za za za za za - za

k     bodu č. 1  
Návrh rozpočtu mesta na roky 2018 – 2020
Ing. Leskovjanská -  prezentovala predložený materiál

Číslo hlasovania: 2.  
Bod rokovania:    Návrh rozpočtu mesta na roky 2018 - 2020
Číslo uznesenia:   01/02/2018
Členovia komisie hlasovali:  8

1/ Mgr. 
Árpád 
Laco

2/ Mgr. 
Eduard 
Mihók

3/ Mgr. 
Matúš 
Bischof

4/ Mgr. 
Dušan 
Pollák

5/ Mgr. 
Miriam 
Banďošov
á

6/ Ing. 
Oskar 
Lörinc

7/ 
Hildegard
a 
Támárová

8/ Mgr. 
Helena 
Novotná

9/ Mgr. 
Tóth 
Lucia

za za proti za za za za - za

Uznesenie č. 01/02/2018 – komisia školstva odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave 
schváliť rozpočet mesta na roky 2018 – 2020.

k     bodu č. 2  
Návrh na schválenie zmeny  „Zásad participatívneho rozpočtu v     meste Rožňava“  
Ing.  Leskovjanská  -   návrh  Zásad  participatívneho  rozpočtu  v Rožňave   bol  schválený 
uznesením  Mestského  zastupiteľstva  č.  205/2017  zo  dňa  30.11.2017.  Pri  príprave  na 
realizáciu participatívneho rozpočtu (ďalej len PR) pre rok 2018 sa ukázalo, že je potrebné 



zmeniť  niektoré  ustanovenia   Zásad  participatívneho  rozpočtu.  Jedná  sa   predovšetkým 
o zmenu  podpory  z rozpočtu  mesta  ako  aj  veku  pre  hlasovanie.  Zmeny  sú  vyznačené 
v predloženom materiáli. 
 
Číslo hlasovania: 3.  
Bod rokovania:  Návrh na schválenie zmeny „Zásad participatívneho rozpočtu v meste Rožňava“
Číslo uznesenia:   02/01/2018
Členovia komisie hlasovali: 8

1/ Mgr. 
Árpád 
Laco

2/ Mgr. 
Eduard 
Mihók

3/ Mgr. 
Matúš 
Bischof

4/ Mgr. 
Dušan 
Pollák

5/ Mgr. 
Miriam 
Banďošov
á

6/ Ing. 
Oskar 
Lörinc

7/ 
Hildegard
a 
Támárová

8/ Mgr. 
Helena 
Novotná

9/ Mgr. 
Tóth 
Lucia

za za za za za za za - za

Uznesenie č. 02/02/2018 – komisia školstva odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave 
schváliť zmenu „Zásad participatívneho rozpočtu v meste Rožňava“. 

k     bodu č. 3  
Návrh na schválenie Štatútu participatívneho rozpočtu v     meste Rožňava“  
Ing.  Leskovjanská  -      účelom  tohto  štatútu  je  prehĺbiť  priamu  miestnu  demokraciu  a to 
posilnením rozpočtovej  zodpovednosti  a informovanosti  verejnosti  o nakladaní  s verejnými 
prostriedkami  mesta  Rožňava  a umožnením  rozhodovať  o použití  časti  rozpočtu  mesta 
Rožňava. 
Mgr.  Kemény  - predmetom  tohto  štatútu  je   úprava  jednotlivých  etáp  a priebehu 
participatívneho  rozpočtovania  a postavenia  jednotlivých  účastníkov  participatívneho 
rozpočtu.  Cieľom participatívneho  rozpočtu  na  rok  2018  je   umožniť  obyvateľom mesta 
s trvalým  a prechodným  pobytom  na území  mesta  starším  ako  16  rokov,    neziskovým 
organizáciám  a   občianskym   združeniam,  ktoré  majú  sídlo  na  území  mesta  Rožňava, 
navrhnúť  prerozdelenie  vyčlenených  financií  z rozpočtu  mesta  na  základe   podaných 
projektov  a zapojiť  ich  do  stanovovania  priorít  verejných  výdavkov.  Podrobnosti  sú 
zapracované v štatúte. Na rok 2018 mestské zastupiteľstvo schválilo tému pre participatívny 
rozpočet - verejné priestranstvá – parky, oddychové zóny, športoviská...
PaedDr. Mičudová – vzhľadom k tomu, že veková hranica občanov, ktorých sa participatívny 
rozpočet  dotýka   je  od  16  rokov  veku,   rozhodli  sme  sa  osloviť  aj  stredoškolákov 
prostredníctvom Rožňavského mládežníckeho  parlamentu,  ktorý bude zasadať  08.02.2018. 
Pozvánky na pokračovanie 1. diskusného fóra, ktoré sa uskutoční 14. februára o 17,00 hod. 
v spoločenskej  sále  MsÚ  sú  už  v distribúcii  pre  všetkých  občanov  mesta  cca  6700 
domácností, kultúrne, spoločenské a športové organizácie, úrady sídliace v meste, občianske 
združenia  a pod.  Samozrejme,  že  pozvánka  bude  opäť  zverejnená  na  stránke  mesta 
a v médiách.



Číslo hlasovania: 4.  
Bod rokovania:    Návrh na schválenie Štatútu participatívneho rozpočtu v meste Rožňava
Číslo uznesenia:   03/02/2018
Členovia komisie hlasovali:  8

1/ Mgr. 
Árpád 
Laco

2/ Mgr. 
Eduard 
Mihók

3/ Mgr. 
Matúš 
Bischof

4/ Mgr. 
Dušan 
Pollák

5/ Mgr. 
Miriam 
Banďošov
á

6/ Ing. 
Oskar 
Lörinc

7/ 
Hildegard
a 
Támárová

8/ Mgr. 
Helena 
Novotná

9/ Mgr. 
Tóth 
Lucia

za
za za za za     za za - za

Uznesenie č. 03/02/2018 – komisia školstva odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave 
schváliť Štatút participatívneho rozpočtu v meste Rožňava.

k     bodu č. 4  
Ivana Zagibová, Medená 194, Pača – žiadosť o     súhlas so zaradením Súkromnej školskej   
jedálne Ako doma, Šafárikova 3 v     Rožňave do siete škôl a     školských zariadení SR od   
1.9.2018

Ing. Ivan Nemčok – dňa 27.11.2017 nám bola doručená žiadosť pani Ivany Zagibovej, ktorá 
prevádzkuje jedáleň Ako doma, žida o stanovisko (o súhlas, resp. bnesúhlas) s jej zaradením 
do  siete  škôl  a školských  zariadení  Slovenskej  republiky  od  1.9.2018.  Podľa  predloženej 
žiadosti Súkromná školská jedáleň Ako doma sídliaca v priestoroch patriacich Cirkevnému 
zboru evanjelickej cirkvi a. v.,  nebude poskytovať stravovanie žiakom škôl v zriaďovateľskej 
pôsobnosti  mesta,  ale  študentom Gymnázia   P.  J.  Šafárika  v Rožňave,  žiakom Katolíckej 
cirkevnej základnej školy a  Evanjelickej cirkevnej materskej školy. Mesto Rožňava súhlasilo 
so zaradením Evanjelickej cirkevnej základnej školy do siete škôl a školských zariadení. Dňa 
24.1.2018 prišlo rozhodnutie Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu SR o jej zaradení 
do  siete  s termínom  začatia  činnosti  od  1.9.2018.  Táto  súkromná  školská  jedáleň  bude 
poskytovať stravovanie aj žiakom tejto školy. Súhlas obce je v zmysle §16 ods. 1 písm. l) 
zákona  č.  596/2003  Z.  z.  o štátnej  správe  v školstve  a školskej  samospráve  a o zmene 
a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov povinnou prílohou žiadosti na 
Ministerstvo  školstva,  vedy,  výskumu  a šport  SR  o zaradenie  do  siete  škôl  a školských 
zariadení  Slovenskej  republiky,  ktorú  ministerstvu  predkladá  pani  Ivana  Zagibová  ako 
prevádzkovateľka tohto zariadenia

Číslo hlasovania: 5.  
Bod rokovania: Ivana Zagibová, Medená 194, Pača – žiadosť o súhlas so zaradením Súkromnej školskej jedálne 

Ako doma, Šafárikova 3 v Rožňave do siete škôl a školských zariadení SR od 1.9.2018
Číslo uznesenia:   04/02/2018
Členovia komisie hlasovali:  8



1/ Mgr. 
Árpád 
Laco

2/ Mgr. 
Eduard 
Mihók

3/ Mgr. 
Matúš 
Bischof

4/ Mgr. 
Dušan 
Pollák

5/ Mgr. 
Miriam 
Banďošov
á

6/ Ing. 
Oskar 
Lörinc

7/ 
Hildegard
a 
Támárová

8/ Mgr. 
Helena 
Novotná

9/ Mgr. 
Tóth 
Lucia

za za za za za za za - za

Uznesenie č. 04/02/2018 – komisia školstva odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave 
súhlasiť so zaradením Súkromnej školskej jedálne Ako doma, Šafárikova 3, 048 01 Rožňava 
do siete škôl a školských zariadení Slovenskej republiky od 1.9.2018.

k     bodu č. 5  
Prevod správy majetku – zmena uznesenia č. 190/2017 zo dňa 28.9.2017

Ing. Nemčok – Mestské zastupiteľstvo v Rožňave dňa 28.9.2017 uznesením č. 190/2017 v 
bode 2, schválilo prevod správy nasledovných nehnuteľností v k.ú. Rožňava

 budova na ulici Akademika Hronca č. 9A, s. č. 100 postavená na pozemku parc. č. KN C 
48/1 a KN C 48/5

 pozemky na parc. č. KN 48/1, KN C 48/5 a KN C 48/4
 Relaxdvor vo dvore radnice
 Zo správy  CVČ Ul.  Akademika  Hronca  č.  9A,  Rožňava  do  správy  ZUŠ Akademika 

Hronca 3490/9B v Rožňave s účinnosťou od 1.10.2017 
Dôvodom  požadovanej  zmeny  uznesenia  je,   že  Ministerstvo  školstva,  vedy,  výskumu 
a športu  SR  vyradilo  zo  siete  CVČ  Akademika  Hronca  100/9A,  Rožňava,  ktoré  bolo 
správcom týchto nehnuteľností až k 31.12.2017,  preto žiadame o uvedenú zmenu uznesenia 
v dátume účinnosti od 1.1.2018.

Číslo hlasovania: 6.  
Bod rokovania: Prevod správy majetku – zmena uznesenia č. 190/2017 zo dňa 28.9.2017
Číslo uznesenia:   05/02/2018
Členovia komisie hlasovali: 8

1/ Mgr. 
Árpád 
Laco

2/ Mgr. 
Eduard 
Mihók

3/ Mgr. 
Matúš 
Bischof

4/ Mgr. 
Dušan 
Pollák

5/ Mgr. 
Miriam 
Banďošov
á

6/ Ing. 
Oskar 
Lörinc

7/ 
Hildegard
a 
Támárová

8/ Mgr. 
Helena 
Novotná

9/ Mgr. 
Tóth 
Lucia

za za za za za za za - za

Uznesenie č. 05/02/2018 – komisia školstva odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave 
schváliť zmenu uznesenia MZ č. 190/2017 zo dňa 28.9.2017 bod 2., ktorým MZ schválilo 
prevod správy nasledovných nehnuteľností v k. ú. Rožňava

 budova na ulici Akademika Hronca č. 9A, s. č. 100 postavená na pozemku parc. č. KN C 
48/1 a KN C 48/5

 pozemky na parc. č. KN 48/1, KN C 48/5 a KN C 48/4
 Relaxdvor vo dvore radnice



 Zo správy  CVČ Ul.  Akademika  Hronca  č.  9A,  Rožňava  do  správy  ZUŠ Akademika 
Hronca 3490/9B v Rožňave s účinnosťou od 1.10.2017 v dátume účinnosti od 1.1.2018.

k     bodu č. 6  
VZN o     určení výšky finančných prostriedkov na mzdy a     prevádzku na žiaka ZUŠ, dieťa   
MŠ a     dieťa školského zariadenia, zriadených na území mesta Rožňava - návrh  

Mgr.  Halyák – V zmysle  § 6 ods.  12 písm. c)  zákona č.  596/2003 Z.  z.  o štátnej  správe 
v školstve  a školskej  samospráve  a o zmene  a doplnení  niektorých  zákonov  v znení 
neskorších  predpisov  mesto  určuje  výšku  finančných  prostriedkov  určených  na  mzdy  a 
prevádzku na žiaka základnej umeleckej školy, poslucháča jazykovej školy, dieťa materskej 
školy  alebo  školského  zariadenia;  v  zariadeniach  školského  stravovania  na  potenciálneho 
stravníka – žiaka základnej školy. Finančné prostriedky na krytie výdavkov škôl a školských 
zariadení plynú z troch zdrojov – z podielových daní, vlastných príjmov škôl a školských 
zariadení  a vlastných príjmov mesta,  ktoré budú súčasťou rozpočtu mesta na roky 2018 – 
2020. V predloženom materiáli je  príloha č. 1  spracovaná v dvoch alternatívach, ktoré slúžili 
ako podklad pre výpočet výšky hodnotového koeficientu pre jednotlivé kategórie. Alternatíva 
A  - 100%, alternatíva B  - 88 %.  V prípade schválenia VZN s prílohou – alternatívou B (88 
%) dôjde v navrhovanom rozpočte mesta k výpadku vo výške cca 39 000,- €. 
Mgr. Bishof -  keďže v rozpočte mesta na roky 2018 – 2020 je započítaná alternatíva na 100 
% a rozpočet je vyrovnaný, navrhuje alternatívu A. V prípade schválenia alternatívy B, bol by 
to priamy dopad na zamestnancov neštátnych školských zariadení. Na správne rozhodnutie 
mu chýbajú racionálne argumenty, ako napr. aké majú zariadenia reálne náklady, aká je ich 
reálna potreba. 
Mgr.  Mihók  – je  opačného  názoru.  Pred  zriaďovaním  neštátnych  škôl  predpokladá,  že 
zriaďovateľ  takéhoto  typu  školy  zváži  všetky  alternatívy  pre  riadny  chod  školy,  urobí 
finančnú  analýzu,  vypočíta  náklady  s ňou  spojené  a zváži,  či  škola  bude  mať  dostatok 
finančných  prostriedkov  na  jej  bezproblémový  chod.  Podľa  neho  je  postačujúca  alt.  B 
a usporené finančné prostriedky by pomohli školám v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta. 
PaedDr. Mičudová – náklady (či už mzdové alebo prevádzkové) daných typov škôl nemáme 
k dispozícii  na  rozdiel  od  škôl  a školských  zariadení,  ktoré  sú  v našej  zriaďovateľskej 
pôsobnosti.  Preto  neskúmame,  koľko dané  školské  zariadenia  potrebujú  (či  im stačí  88% 
alebo  potrebujú  100%).    V prípade  schválenia  VZN  –  alternatívou  B  (88  %)  dôjde 
v navrhovanom rozpočte  mesta  k výpadku vo výške cca 39 000,-  €,   ktoré by sme mohli 
použiť na opravy mestského majetku v prospech všetkých občanov. Vo VZN je pre žiakov 
napočítaná potreba pre ŠKD podľa počtu žiakov, ktorí skutočne navštevujú ŠKD (štatistika 
k 15.09.2017) a v položke CVČ je upravená suma podľa potrieb CVČ na rok 2018, ktoré 
prešlo na ZŠ Ulica pionierov od 01.01.2018.

Číslo hlasovania: 7.  
Bod rokovania: VZN o určení výšky finančných prostriedkov určených na mzdy a prevádzku na 

žiaka ZUŠ, dieťa MŠ a dieťa školského zariadenia, zriadených na území mesta 
Rožňava - návrh

Číslo uznesenia:   06/02/2018
Členovia komisie hlasovali: 7



Alternatíva A
1/ Mgr. 
Árpád 
Laco

2/ Mgr. 
Eduard 
Mihók

3/ Mgr. 
Matúš 
Bischof

4/ Mgr. 
Dušan 
Pollák

5/ Mgr. 
Miriam 
Banďošov
á

6/ Ing. 
Oskar 
Lörinc

7/ 
Hildegard
a 
Támárová

8/ Mgr. 
Helena 
Novotná

9/ Mgr. 
Tóth 
Lucia

za proti za
zdržal 

sa
zdržala sa zdržal sa proti - -

Alternatíva B
1/ Mgr. 
Árpád 
Laco

2/ Mgr. 
Eduard 
Mihók

3/ Mgr. 
Matúš 
Bischof

4/ Mgr. 
Dušan 
Pollák

5/ Mgr. 
Miriam 
Banďošov
á

6/ Ing. 
Oskar 
Lörinc

7/ 
Hildegard
a 
Támárová

8/ Mgr. 
Helena 
Novotná

9/ Mgr. 
Tóth 
Lucia

zdržal 
sa

za proti za zdržala sa zdržal sa za - -

Uznesenie č. 06/02/2018 – komisia školstva k tomuto materiálu neprijala uznesenie. 

k     bodu č. 7  
Udelenie ocenení najúspešnejším športovcom, športovým kolektívom za rok 2017 a     za   
dlhoročnú prácu v     oblasti športu - veterán  

Mgr.  Laco  –  v rámci  osláv  Dní  mesta  sa  každoročne  udeľujú  ocenenia  najúspešnejším 
športovcom,  športovým  kolektívom  a za  dlhoročnú  prácu  v oblasti  športu  –  veteránom. 
Oceňovaní sú občania, ktorí úspešne reprezentovali naše mesto v jednotlivých športoch alebo 
aktívne pracovali ako športoví funkcionári a tréneri. Na základe výzvy boli predložené návrhy 
na: 6 najúspešnejších športovcov kategória deti a mládež, 3 návrhy na dospelých, 1 návrh na 
najúspešnejší športový kolektív kategória deti a mládež a za dlhoročnú prácu v oblasti športu 
– veterána boli predložené 2 návrhy.

Číslo hlasovania: 8.  
Bod  rokovania:  Udelenie  ocenení  najúspešnejším  športovcom,  športovým  kolektívom  za  rok  2017  a za 

dlhoročnú prácu v oblasti športu – veterán.
Číslo uznesenia:   07/02/2018
Členovia komisie hlasovali:  7

1/ Mgr. 
Árpád 
Laco

2/ Mgr. 
Eduard 
Mihók

3/ Mgr. 
Matúš 
Bischof

4/ Mgr. 
Dušan 
Pollák

5/ Mgr. 
Miriam 
Banďošov
á

6/ Ing. 
Oskar 
Lörinc

7/ 
Hildegard
a 
Támárová

8/ Mgr. 
Helena 
Novotná

9/ Mgr. 
Tóth 
Lucia

za za za za za za za - -



Uznesenie č. 07/02/2018 – komisia školstva odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave 
schváliť  udelenie ocenení  najúspešnejším športovcom, športovým kolektívom za rok 2017 
a za dlhoročnú prácu v oblasti športu:
1/ v zmysle návrhu komisie vzdelávania, kultúry, mládeže a športu
2/ finančnú čiastku vo výške 1 000 € na:

a) finančnú odmenu pre schválený športový klub (200 €)
b)  nákup trofejí a kvetov zakúpené mestom a ďakovné listy (jednotlivcom + klub)
c) nákup materiálu a trofejí na športové sprievodné podujatia

k     bodu č. 8 / Rôzne  
Základná škola Zlatá 2, 048 01 Rožňava – žiadosť o     riešenie zlého technického stavu ZŠ  

PaedDr. Mičudová – riaditeľ  školy sa obracia  na mesto zo žiadosťou o odstránenie  zlého 
technického stavu striech dvoch hlavných budov a elektroinštalácie vo všetkých budovách. 
Na  pracovnej  porade  riaditeľov  škôl  vedúca  odboru  vyzvala  všetky  školy  o predloženie 
potrieb a požiadaviek na opravy, údržbu či  rekonštrukciu škôl  na rok 2018 (takých,  ktoré 
nedokážu  zrealizovať  so  svojho  prevádzkového  normatívu).  Tieto  požiadavky  boli 
spracované.  Po schválení  rozpočtu na rok 2018 poradie,  ktoré opravy a aká rekonštrukcia 
bude  zaradená  na  realizáciu  budeme  vyhodnocovať  na  základe  skutočného  stavu 
(havarijného) jednotlivých škôl po schválení rozpočtu. Mesto je veľmi aktívne,  čo sa týka 
využívania výziev týkajúcich sa budov v jeho vlastníctve. Cez tieto výzvy sa budú riešiť aj 
školy, preto máme pripravené projekty, že keď takáto výzva bude zverejnená, môžeme sa do 
nej  zapojiť.  Je  predčasné  v tomto okamihu stanoviť,  ktorá škola  “  dostane  prednosť pred 
ktorou“. Na základe posúdenia vážnosti stavu budovy budeme školy do projektov zaraďovať. 
Riaditelia škôl sa včas dozvedia každú informáciu, týkajúcu sa školy, v ktorej sú správcami.  

Členovia komisie predložený materiál berú na vedomie. 

Plnenie uznesení
Mgr. Árpád Laco – predložil prejednávaný materiál.
Komisia plnenie uznesení berie na vedomie. 

Zapísala: Erika Švedová                         Mgr. Árpád Laco v.r.
tajomníčka komisie          predseda komisie
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